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Plats Plats 

Karin Wester, Amalia Ideborg, Rikard Eliasson, Oscar Johansson, Linn 
Snöström, Emil Funcke, Ponthus Jessmor, Mats Thellman och Theres 
Sysimetsä (adjungerad GS) 
 

 
Närvarande 

 
Ordförande Karin Wester öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 1  
Öppnande av mötet 
 

 
BESLÖT 
att godkänna föredragningslistan 

 

§ 2  
Föredragningslista 

 
BESLÖT  
att välja Mats Thellman till justeringsperson på mötet 

 

§ 3  
Val av 
justeringsperson 

 
BESLÖT 
att  lägga föregående protokoll till handlingarna 

 

§ 4  
Föregående protokoll 

En diskussion har förts tillsammans med Junis för att se över  
gränsdragningarna mellan våra olika verksamheter i området.  
 
BESLÖT 
att avslå Björkstas ansökan till utvecklingsbidrag 
att uppdra åt Karin Wester och kansliet att kommunicera detta 
 

§ 5 
Ansökan från Björksta 
 

En diskussion fördes kring ombud på NBVs medlemsmöten. Svårt från  
förbundets sida p g a Demokratijamboreen samtidigt. 
 
BESLÖT 
att välja Cecilia Holmblad till ombud NBV Syd 
att välja Anna Christensen till ombud NBV Väst 
 

§ 6 
Val av ombud NBVs 
medlemsmöten 

En förträff kommer att anordnas den 20 oktober, därefter ses behovet över  
för en andra träff. 
 
Vi behöver få koll på vår ombudsfördelning för att kunna driva och diskutera  
i de frågorna som är viktiga för vårt förbund. 
 
Vi bör försöka få in fler representanter till förvaltningsmötet då vi är  
underrepresenterade sett till de andra förbunden. 
 

§ 7 
Demokratijamboree 

Formerna för förbundsrådet diskuterades, svårt att se hur de rådande  
omständigheterna i samhället ser ut då. 
 
Ev. frågor för diskussion på förbundsrådet lyftes, bland annat  
anläggningsstrategin. 

§ 8 
Förbundsråd 
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BESLÖT 
att Oscar, Ponthus, Karin samt Theres fortsätter arbeta vidare med 

former och frågor för förbundsrådet 
 

Karin rapporterade från Scoutledningsträffen där Demokratijamboreen var ett  
stort samtalsämne. 
 
Theres avlade rapport från sitt GS-arbete. 
 
Linn avlade rapport från utbildningssatsningen, där det finns tankar om hur  
man kan anpassa denna till rådande läge. 
 

§ 9 
Rapporter 

Förbundsstyrelsen diskuterade kommande möten i relation till de rådande  
omständigheterna.  

§ 10 
Kommande FS-möten 

 
Inga övriga frågor. 
 

§ 11  
Övriga frågor 

 
Karin Wester avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte. 
 

§ 12 
Mötets avslutande 

 
 
 
Oscar Johansson  Karin Wester 
Sekreterare   Ordförande 
 
Ponthus Jessmor 
Justerare 
 


